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Köşe Yazısı Sayfa 4’te

Ümit YARDIM

DENİZLİ BAŞARIR (1)

DENiZLi’nin
muHtARLARı
KonuşuyoR

Başıboş sokak
köpekleri 

düzenlemesi 
meclisten geçti

Artan dolandırıcılık
olaylarının can yaktığını
ifade eden sektör temsil-
cisi Ümit Fışkınlı, araç ki-
ralayanların başta kasko
olmak üzere imzalanan
senetlere ve sözleşmeye
dikkat edilmesi gerekti-
ğini söyledi. >>7’de

ARAç 
kiralarken 

dikkat edin!

Cumhuriyet
Halk Partisi Denizli
Milletvekili Şeref
Arpacı, yeni çıkan
sokak hayvanları
düzenlemesiyle il-
gili, “Bizim sahip
olduğumuz beledi-
yeler alınan kararı
ölüm yönünde uy-
gulamayacaklar”
dedi. >>5’te

Denizli Merkez
Ziraat Odası Başka-
nı Hamdi Gemici,
tarımsal faaliyetler
hakkında bilgiler
verdi. Kekikte rekol-

te kaybının yüzde
50’lere dayandığını
ifade eden Gemici,
pamuk fiyatlarının
da düşüşe geçtiğini
söyledi. >>6’da

Pamukkale Belediye
Başkanı Ali Rıza Erte-
mur’un, “Pamukkale ka-
çak yapı cenneti haline
gelmiş” sözlerine Mimar-
lar Odası Denizli Şubesi
Başkanı Özlem Durdu
Kabel, “Yerel yönetimler
oy kaygısı ile bu duruma
göz yumarak sağlıksız ya-
pılaşmanın dolayısı ile
sağlıksız kentleşmenin yo-
lunu açtı” dedi. >>7’de

Kabel, kaçak
yapılaşmayı

eleştirdi

Başıboş sokak köpek-
leri düzenlemesi tüm
maddeleriyle TBMM'de
kabul edilerek yasalaştı. 
>>Haberi Sayfa 6’da

Arpacı: “Bütün yükü 
belediyelere yıktılar”

Kekik ve pamuk
üreticisi sıkıntıda

Bilinçsiz yakılan ateş
otoparka sıçradı!

Denizli'de Kırsal Kal-
kınma Yatırımlarının
Desteklenmesi Programı
(KKYDP) kapsamında
tarıma dayalı yatırımları-
nın 2023-2024 yılı baş-
vuru dönemi hibe söz-
leşmeleri imzalanmaya
başladı. >>Haberi 4’te

DEniZLi tARımınA 
54 milyonluk destek

Denizli’de ‘muhtarların sesi’
olan Hizmet Gazetesi’nin; ‘Deniz-
li’de Muhtarlar Konuşuyor’un ko-
nuğuGerzele Mahalle Muhtarı Ke-
mal Ermiş oldu. 2019 yılından
bu yana Gerzele de ayak basma-
dık yer bırakmayan ve mahalle sa-
kinleri için gecesini gündüzüne
katan Ermiş, hayata geçirmeyi
planladığı projelerini ve sorunları-
nı dile getirdi. >>Haberi 8’de

Gerzele ‘ermiş’
ile fark yaratıyor

Denizli-Antalya Karayo-
lu’nda yıllardır sürdürülen
genişletme, bakım ve onarım
çalışmaları Cankurtaran
Mevkii’nde vatandaşlar çile-
den çıkarmaya devam edi-
yor. Özellikle yaz aylarında
turizm bölgelerine de geçiş
noktasında yer alan bölge al-
ternatif yol tartışmalarının
başlamasına da neden oldu.
Denizli-Antalya Karayolu’nun
sürücüler içinde önemli risk-
ler teşkil ettiğini ifade eden
Tavaslılar, Denizli ile Kızıl-
cabölük arasındaki yolun
hem Tavas hem de Denizli
için büyük fırsat olduğunu,
ayrıca yolun açılmasının
Cankurtaran yolunun yükü-
nü alacağını öne sürü-

yor.Tavas Belediye Başkanı
Kadir Tatık, “Bu istekten zi-
yade ihtiyaç haline de gel-
meye başladı. İnsanların ra-
hatça gidebileceği bir turizm
yolu çok büyük bir katkı sağ-
lar. Böyle bir çalışmanın ol-
masını istiyorum. Girişimler-
de bulunacağız” dedi.
>>Haberi Sayfa 6’da

Denizli’de yıllardır bitirilemeyen Cankurtaran yolu çile olmaya devam ederken, özellikle Tavas halkı Denizli ile Kızılca-
bölük arasındaki 22 kilometrelik eski yolun iyileştirilmesi ve yapılması hususunda sosyal medyada kampanya başla�ı. 

Tavaslılar ‘Kızılcabölük’
yolunu istiyor
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“Bu yol isTeKTen 
ziyade ihTiyaç…”
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Denizli'nin
Merkezefendi il-
çesinde çöp ko-
vasının yanında
yakılan ateş,
otoparka sıçradı.
Çıkan yangında
7 araç küle dön-
dü. >>3’te



Mevsim normallerinin üzerin-
de seyir eden sıcaklıklar besin ze-
hirlenmeleri vakalarını arttırdı. İç
Hastalıkları Uzmanı Doç. Dr.
"Gıda zehirlenmesinde gereksiz
antibiyotik kullanımı çok fazla. Bu
çok yanlış bir uygulama" dedi.

Hava sıcaklıklarının 40 dere-
ceyi aştığı şu günlerde sıcaklıklarla

birlikte yaz mevsiminde görülen
besin zehirlenmesi vakalarında da
artış görülüyor. Dışarıda herkesin
severek tükettiği tavuk döner, et
ve balık ürünleri ise en çabuk bo-
zulan gıdalar arasında yer alıyor.
Uzmanlar ise et ve tavuğun bi-
lindik, güvenilir yerlerden tüke-
tilmesi gerektiğini öneriyor.

“BAŞVURAN HASTA 
SAYISI ARTTI”
İç Hastalıkları Uzmanı Doç. Dr.

Hilmi Erdem Sümbül, “Hastalarda
karın ağrısı, kramp ve ateş göz-
lemlenebiliyor. Belirtiler hafif sey-
redip birkaç gün içerisinde düzeli-
yor ancak bulantı ve kusma faz-
laysa destek vermek gerekiyor. Bu
dönemde bu vakaları sık görmeye
başladık. Acil servise gıda zehir-
lenmesi semptomlarıyla başvuran
hasta sayısı arttı” diye konuştu.

Sıcaklık artışının mikroorga-
nizma ve bakteri sayısının artışına

da yol açtığını aktaran Doç. Dr.
Sümbül, “Et, tavuk ve deniz ürün-
leri taze tüketilip iyi pişirilmeli. -18
ve +4 derecede muhafaza edil-
meli. Gıdaların saklanması çok
önemli. Gıda zehirlenmesinde ge-
reksiz antibiyotik kullanımı çok

fazla. Bu çok yanlış bir uygulama.
Antibiyotikler doktor önerisiyle
kullanılmalı. Sıcak havalarda tuz-
lu ayran, soda ve su tüketimi çok
önemli. Yeteri kadar sıvı alamayan
hastalar hastaneye başvurmalı”
dedi. (İHA)
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Özellikle de ikili ilişkilerde mut-
laka dikkatli olmanız gerekmekte.
Üzerinizdeki baskının her geçen
saat biraz daha artış gösterme
ihtimali var. Hayalkırıklığı yaşan-

masına neden olabilecek girişim-
lerde bulunmamalısınız. 

KOÇ (21 Mart-20 Nisan)

Düşünceli ve kibar davranışla
herkesin takdirini kazanabilirsi-
niz. Ilımlı yaklaşımlarda bulun-
duğunuz sürece ikili ilişkilerden
yana herhangi bir sorun ve sı-

kıntı ile karşılaşmayacağınızı az
çok tahmin ediyor olmalısınız. 

BOĞA (21 Nisan-20 Mayıs)

İkili ilişkilerinizle ilgili konularda
kendinizi enerjik hissedebileceği-
niz bir güne giriyorsunuz. 

Yaklaşımlarınız ve davranış-
larınızın altında yatan gerçekleri

tam olarak aktarabileceğiniz bir
gün. 

İKİZLER (21 Mayıs-21 Haziran)

İç dünyanızda yaşadığınız kor-
ku ve endişelerin zamanla orta-
dan kalkabileceği bir güne giri-
yorsunuz. 

Durumlar tersine dönse de
zamanla nasıl ayak uyduracağı-

nızı tecrübe etmiş olmalısınız.

YENgEç (22 Haziran-22 Temmuz)

Sıkıntılar ve sorunlar üzerinde
yoğunlaşmanın yollarını aramak
isteyeceksiniz ancak bunun şu
an için çok da mümkün olmaya-
cağını bilmeniz gerekiyor. Hata

yapacak olsanız da üstesinden
gelebileceğinizi unutmamalısınız.

ASLAN (23 Temmuz-23 Ağustos)

Çabalarınızın karşılığını alabi-
leceğiniz bugün içerisinde her ne
olursa olsun, bildiklerinizi uygu-
lamaktan kaçınmamanız gereki-
yor. Yaşamsal konularda sizi

zorlayabilecek bazı sorunlar gün-
deme gelebilir.

BAŞAK (24 Ağustos-23 Eylül)

Çekim gücünüzün üst seviyele-
re ulaşacak olması, her şeyin
daha da iyiye gitmesini ve etrafı-
nızın da insanlarla dolu olmasını
sağlayabilir. 

Ayrıca, seçimler konusunda
da şanslı olabileceğiniz bir gün.

TERAZİ (24 Eylül-23 Ekim)

Geçiş sürecindesiniz ve bun-
dan doğru anlamda yarar sağla-
yamadığınız sürece her şeyin
daha da karmaşık olabileceğini
unutmamalısınız. Her şeyi biraz

daha yakından takip etmeniz ge-
reken bir gündesiniz. 

AKREP (24 Ekim-22 Kasım)

Paylaşımlarınız konusunda
aşırıya kaçmadığınız takdirde her
şeyin daha da iyiye gidebileceği-
ni unutmamalısınız. Üstesinden
gelebileceğiniz sorunlara yönel-

meniz sizin açınızdan çok daha
iyi olabilir. 

YAY (23 Kasım-21 Aralık)

Sosyal açıdan kendinizi daha
hareketli ve istekli hissetmeye
başlıyorsunuz. 

İstediklerinize adım adım ula-
şabileceğiniz bu dönemde her-

hangi bir sorun ya da sıkıntı ile
karşılaşmayacaksınız.

OĞLAK (22 Aralık-20 Ocak)

Sorumluluklarınızı yerine getir-
mek isterken kendinizi yalnız his-
sediyor olmanız da sizi etkiliyor.
Ayrıca, gün içerisinde iletişimini-
ze de önem vermeniz gerek-

mekte. Kendinizi doğru ifade et-
meye çalışın.

KOVA (21 Ocak-19 Şubat)

Sürekli olarak sorunlarla ilgilen-
mek durumunda kalabileceğiniz
bir sürece giriyorsunuz. 

Yeni adımlar atmak için bek-
lemede kalmanızın çok daha

doğru olabileceğini unutmamanız
gerekmekte.

BALIK (20 Şubat-20 Mart)

Günlük Burç yorumları sıcak havada et
tüketimine dikkat

Çocuklar için yaz tatilinin, sa-
dece dinlenmek değil, aynı za-
manda öğrenmek, keşfetmek ve
sosyalleşmek için büyük bir fırsat
olduğunu ifade eden Uzman Kli-
nik Psikolog, “Eğitim sürecinin di-
namik bir parçası olan tatiller,
planlı ve çeşitlendirilmiş aktivite-
lerle geçirilmelidir. Tatil, çocuk-
ların enerji toplaması, yeni yerler
keşfetmesi, hobiler edinmesi ve
meraklarını gidermesi için ideal
bir zamandır” dedi.

Uzman Klinik Psikoloğu Meli-

ke Yücel, çocukların yaz tatilini
değerlendirmeleriyle ilgili ipuçla-
rı veridi. Yücel “Çocuklar, mü-
zeleri ziyaret etmek, doğa yürü-
yüşleri yapmak, kitaplar okumak
gibi aktivitelerle zihinsel olarak ta-
zelenirler ve sosyal becerilerini ge-
liştirmek için arkadaşlarıyla vakit
geçirmeli, grup aktivitelerine ka-
tılmalıdırlar” diyen Uzman Klinik
Psikolog Melike Yücel, “Çocuk-
ların tatil sonrası okullarına dön-
düklerinde, tatilde edindikleri de-
neyimler ve öğrenmeler sayesin-

de adaptasyon süreci daha kolay
olur. Stresten uzak, dolu dolu
günler geçirerek, okul perfor-
manslarını olumlu yönde etkiler-
ler. Unutulmamalıdır ki tatil, sa-
dece fiziksel olarak dinlenmek
değil, aynı zamanda zihinsel ve
duygusal olarak da yenilenme za-
manıdır. Bu nedenle çocuklar
için yaz tatili, hem eğlenceli hem
de öğretici bir süreç olmalıdır”
şeklinde konuştu.

AİLELERİN DİKKAT 
ETMESİ GEREKEN 
NOKTALAR
Açıklamasında ailelere de ha-

tırlatmalarda bulunan Uzman Kli-
nik Psikolog şunları söyledi: “Yaz
tatili, çocuklar için serbest vakit
geçirme ve keyifli hatıralar birik-
tirmek için güzel bir fırsattır. An-
cak, bu süreçte ailelerin dikkat et-
mesi gereken birkaç nokta vardır.
Öncelikle, çocukların günlük ru-
tinlerini korumak önemlidir. Uyku
düzeninin bozulmaması ve öğ-
renme süreçlerinin devam etme-
si için düzenli bir program oluş-
turulabilir. Ayrıca, teknoloji kul-
lanımının kontrol altında tutul-
ması ve çocuklarla birlikte keyif-
li zaman geçirilmesi, aile bağları-
nı güçlendirebilir. Ailece yapıla-
bilecek etkinlikler ve tatil rutinle-
rinin belirlenmesi, çocukların hem
eğlenmesini hem de öğrenmesi-

ni sağlayabilir. Bu şekilde, tatil dö-
nemi aile için anlamlı ve verimli
bir zaman dilimi haline gelebilir.
Çocukların yaz tatilini değerlen-
dirmeleri için tatil rutini oluştu-
rurken, çocukların yaşına, ilgi
alanlarına ve ihtiyaçlarına uy-
gun bir program hazırlamak
önemlidir. Dengeli bir şekilde za-
man ayarlayarak hem eğlenceli
hem de öğretici bir tatil geçirme-
leri aileler tarafından sağlanma-
lıdır.” Hayat Hastanesi Uzman
Klinik Psikoloğu Melike Yücel,
doğa ve açık hava aktivitelerinin,
sanatsal etkinliklerin, spor ve fi-
ziksel faaliyetlerin, eğitim gezile-
ri ve müzelerin gezilmesinin, kitap
okuma alışkanlığının faydalı ola-
bileceğini belirtirken, teknoloji
ve dijital dünyada denge ile giz-
li yeteneğini keşfinin tatil dö-
nemlerinde gerçekleşebileceğini
sözlerine ekledi. İHA

Psikolog Melike yücel’den yaz tatili ipuçları

Dermatoloji Uzmanı
Dr. Süleyman Bağlam, yaz
aylarında güneş ışınlarına
maruz kalan vatandaşların,
ciltlerini korumak için 3 sa-
atte bir güneş kreminin
vücuda sürülmesi gerekti-
ği yönünde uyardı.

Ülke genelinde mev-
sim normallerinin üzerinde
seyreden hava sıcakların-
dan bunalan vatandaşlar,
ciltlerini koruyabilmek için
güneş kremlerine rağbet
gösteriyor. Uzmanlar, merdiven
altı kullanılan güneş kremlerinin
egzama, alerji ve daha kötü du-
rumlara neden olabileceğine dik-
kat çekiyor.Dermatoloji Uzmanı
Dr. Süleyman Bağlam, güneş
ışınlarına direkt maruz kalındığı
takdirde cilt kanserine kadar has-
talığın ilerleyebildiğini söyledi.

“BANA BİR ŞEY 
OLMAZ DEMEYİN”
Gün içerisinde 3 saatte bir gü-

neş kreminin kullanılması gerek-
tiği yönünde vatandaşları uyaran
Bağlam, “Gün içerisinde güneş
kremleri yaklaşık 2-3 saat içeri-
sinde etkisini kaybeder. Bu yüz-

den 3 saat içerisinde bir güneş
kremini muhakkak yenilemek la-
zım. Güneş kremini sürdüm,
bana bir şey olmaz deyip dışarı çı-
kıp saatlerce dolaşırsak, güneş
kremine bağlı, daha doğrusu
bunu yanlış kullandığımız için
yanıklar görebiliriz. 

Bu yüzden 3 saate bir kullan-
mamız, tekrar etmemiz gerekir”
ifadelerine yer verdi.

“GÜNEŞ IŞINLARI CİLT 
KANSERLERİNE 
NEDEN OLUYOR”
Bağlam, “Güneş ışınlarının

en dik ve yoğun geldiği dönem-
deyiz. Güneş ışınları yaşamımız

için çok gerekli, sağlıklı olsa da
cildimize büyük zararları var.
Bu zararları 4 gruba ayırabili-
riz. Birincisi cildimizi yaşlan-
dırıyor. İkincisi cildimizde leke
oluşumuna neden oluyor.
Üçüncüsü ve en önemlisi cilt
kanserlerine neden oluyor.
Hastanelerde, polikliniklerde

artık yaşlı hastaların çok sık cilt
kanseriyle geldiğini görüyoruz.
Dördüncü olarak da güneş cildi-
mizde yanıklara ve bundan dolayı
ekstra tedavi almamıza, masraf-
lara neden olabilir. Güneşin bu
gibi zararlarından korunmak için
muhakkak güneş kremi kullan-
mamız lazım” dedi. İHA

“3 saate bir güneş kremini yenileyin”



Almanya'dan ailesiyle birlikte De-
nizli'ye izine gelen kadın, ikinci kattaki
evinin balkonundan düşerek yaşamını
yitirdi. Olay, Denizli'nin Merkezefendi il-
çesi Çakmak Mahallesinde meydana gel-
di. Edinilen bilgiye göre, Almanya'da
ikamet eden Selma Zeybek (59) ailesiyle
Denizli'ye izine geldi. Bugün
sabah saatlerinde ikinci katta
bulunan evinin balkonuna
çıkan Zeybek, balkondan aşa-
ğıya düştü. Olayı gören va-
tandaşların ihbarı üzerine
olay yerine sağlık ve polis
ekipleri sevk edildi. Sağlık
ekiplerinin kontrolü sonucu
kadının olay yerinde hayatı-
nı kaybettiği belirlendi.

Henüz düşme sebebi bi-

linmeyen Zeybek'in psikolojik rahatsız-
lığı olduğu ileri sürüldü. Yapılan ince-
lemelerin ardından Zeybek'in cansız
bedeni otopsi yapılmak üzere Pamuk-
kale Üniversitesi Hastanesi adli tıp ku-
rumu morguna kaldırıldı. Olayla ilgili so-
ruşturma başlatıldı. İHA

Pamukkale’nin Yeniköy Mahalle-
si’nde otluk ve ormanlık alanda yangın
çıktı. Yangın ekiplerin havadan ve ka-
radan müdahalesi sonucu kontrol altına
alındı. Yangın, Denizli’nin Pamukkale il-
çesi Yeniköy Mahallesi'nde öğle saatle-
rinde başladı. Edinilen bilgiye göre; ot-
luk alanda henüz bilinmeyen bir nedenle
başlayan yangın ormanlık bölgeye sıç-
radı. Yangını fark eden vatandaşların ih-
bar üzerine bölgeye çok sayıda Denizli
Orman Müdürlüğü ile Denizli Büyükşe-
hir Belediyesi İtfaiye Daire Başkanlığına
bağlı çok sayıda ekip sevk edildi. Yan-
gına bölge halkıda traktörler ve sulama
tankerleri ile destek verdi. Havadan ve
karadan yapılan müdahaleler sonu-
cunda yangın kontrol altına alındı. Yan-
gının çıkış nedeni ile ilgili soruşturma baş-
latıldı. İHA

Olay, akşam saat 22.00 sırala-
rında Denizli'nin Merkezefendi ilçe-
sinde 3. Sanayi Sitesinde meydana
geldi. Edinilen bilgiye göre, tamirci
esnafların otopark olarak kullandığı
alanın yanında bulunan çöp kova-
sının yanına atık kağıt parçaları bı-
rakan bir kişi, daha sonra çakmak-
la bu atıkları ateşe verdi. Çöpleri ya-
kan kişinin uzaklaşmasından kısa
bir süre sonra, yangın otoparkta
park halinde bulunan araçlara sıç-
radı. Araçlardaki yanıcı malzemele-
rin tutuşmasıyla birlikte otopark bir
anda ateş topuna döndü.

PATLAMALAR KORKUTTU
Yangını fark eden vatandaşların

durumu 112 Acil Çağrı Merkezine bil-

dirmesi üzerine bölgeye itfaiye, sağ-
lık ve polis ekipleri sevk edildi. Kısa sü-
rede olay yerine gelen Denizli Bü-
yükşehir Belediyesi itfaiye ekipleri,

yangına müdahale ederken, vatan-
daşlar da alevlerin başka araçlara ulaş-
maması için yangın tüpleriyle çalış-
malara destek verdi. Yanan araçlar-
da zaman zaman meydana gelen pat-
lamalar, korku ve paniğe neden oldu.

7 ARAÇ ZARAR GÖRDÜ
Yoğun müdahale sonucu sön-

dürülen yangında otoparkta tutulan
1'si kamyonet, 2'si minibüs ve 4'ü de
otomobil olmak üzere toplam 7 araç
zarar gördü. Çekme belgeli veya
kazalı araçların park edildiği oto-
parkta çıkan yangında, maddi hasar
oluşan araçlardan 5'inin çalışır vazi-
yette olduğu öğrenildi. Yangınla ilgili
soruşturma başlatıldı. İHA
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ZAyi iLAnLARı için
HEmEn uLAş!

0 541 687 43 75

DENiZLi’de VEFAT EDENLER - DEFNEDiLEN CENAZELER

HABER MERKEZİ
MHP önceki dönem Kadın Kol-

ları Denizli İl Başkanı ve Denizli Bü-
yükşehir Belediyesi Mec-
lis Grup Başkan Vekili
Ebru Leman Kalkan,
Mersin'de geçirdiği trafik
kazasında yaralandı. Kal-
kan'ın hayati tehlikesi-
nin olmadığı öğrenildi.

Milliyetçi Hareket
Partisi (MHP) Denizli İl
Yönetiminin çeşitli ka-
demelerinde görev alan,
önceki dönem Kadın
Kolları Denizli İl Başkan-
larından, Denizli Büyük-

şehir Belediyesi Meclis Grup Başkan
Vekili ve 28. dönem milletvekili ada-
yı Ebru Leman Kalkan, Mersin'de ge-

çirdiği trafik kazasında yaralandı.
Vücudunda kırıklar olduğu öğrenilen
Kalkan'ın hayati tehlikesinin bulun-

madığı kaydedildi.

BAŞKAN YILMAZ; “ACİL 
ŞİFALAR DİLİYORUM”
Kalkan'ın iş gezisinde trafik ka-

zası geçirmesini haber alan MHP
Denizli İl Teşkilatı ve partililer,
üzüntülerini ve geçmiş olsun di-
leklerini paylaştılar. MHP İl Başkanı
Mehmet Ali Yılmaz, yaptığı pay-
laşımda, "Kıymetli dava arkadaşım
Ebru Leman Kalkan'a acil şifalar di-
liyorum. Allah, gelmiş geçmiş et-
sin." ifadelerini kullandı.

Leman Kalkan
ölümden döndü

Denizli'nin Merkezefendi ilçesinde çöp kovasının yanında yakı-
lan ateş, otoparka sıçradı. Çıkan yangında 7 araç küle döndü.

Bilinçsiz yakılan ateş otoparka sıçradı!

Balkondan düşen kadın
hayatını kaybetti

Pamukkale’de orman
yangını korkuttu!



FERHAT SOLKOL
CHP Milletvekili Namık Tan'ın

"Mavi Vatan" kavramını eleştirip
"masal" olarak nitelendirmesi ile ilgili
Millet Partisi Genel Başkanı Cuma

Nacar,” CHP Yunan sözcülüğüne mi
soyundu?” diyerek Tan’a tepki gös-
terdi.

Geçtiğimiz günlerde TBMM'de
yapılan tezkere görüşmelerinde CHP
İstanbul Milletvekili ve eski Was-
hington Büyükelçisi Namık Tan'ın
“Mavi Vatan” hakkında yaptığı açık-
lama Millet Partisi Genel Başkanı
Cuma Nacar, tarafından eleştirildi.
Yaptığı açıklamada Türkiye'nin dış
politikadaki hedeflerini eleştirerek
Tan “Bir ara tutturduğu Mavi Vatan
masalından oldukça çabuk yüz geri
etti” ifadesini kullanmıştı. 

NACAR’DAN TAN’A YANIT
Millet Partisi Genel Başkanı

Cuma Nacar, Tan’a ithafen “Genel

Başkan Yardımcısı Namık Tan, Mavi
Vatan’a ‘Mavi Vatan Masalı’ diyerek
Yunanistan’ın sözcüsü mü olmuş? Kı-
nıyoruz! Ege ve Akdeniz’in mavi
sularındaki Mavi Vatan haklarımız
kırmızı çizgimizdir” diyerek eleştirdi.

HABER MERKEZİ
İstanbul Sanayi Odası (İSO), Ha-

ziran ayında açıkladığı “İSO Türki-
ye’nin 500 Büyük Sanayi Kuruluşu-
2023” araştırmasının ardından, “İSO
İkinci 500” araştırmasının sonuçlarını
açıkladı.Listede, bu yıl Denizli’den 9
firma yer aldı.Tekstil-konfeksiyon
sektörü 5 firma ile kendine yer bu-
lurken, kablo-bakır tel 4 firma ile lis-
tede öne çıktı.İkinci 500 şirkette 11.
olan Elsan Elektrik Gereçleri, Denizli
sıralamasında listenin başında yer
aldı. Elsan’ı 176. sıradaki Küçüker
Tekstil, 191. sıradaki Uğurlular Teks-
til izledi.Listede yer alan Denizli fir-
malarından 4’ü geçen seneye göre
daha üst sıralara yükseliş gösterirken,
geçen sene ikinci 500 sıralamasında
bulunmayan iki firmamız, bu sene
ikinci 500’e dahil oldu.

“FİRMA SAYIMIZIN 
ARTMASINI DİLİYORUM”
DSO Başkanı Selim Kasapoğlu,

“İSO İkinci 500-2023 araştırması,
içinden geçmekte olduğumuz eko-
nomik ve finansal koşulları, ihracat
performanslarını, AR-GE ve tekno-
loji faaliyetlerine ilişkin göstergeleri
açısından önemli sonuçlar ortaya
koydu. Geçtiğimiz yıl ikinci 500 lis-
tesinde ilk sırada yer alan bir firma-
mız, bu yıl ilk 500 listesinde açık-
lanmıştı. Firmalarımızdan 4’ü ge-
çen seneye göre daha üst sıralarda
listede kendisine yer buldu. Bu yıl lis-

tede yer almayan fir-
malarımızın yanı sıra
geçen sene ikinci 500 sı-
ralamasında bulunma-
yan iki firmamızın liste-
ye dahil olduğunu gö-
rüyoruz. Geçtiğimiz yıl
11 olan firma sayımız
ise bu yıl 9’a düştü. He-
pimizin malumu olduğu
üzere 2022’nin deva-
mında 2023 yılı da zor
bir yıl oldu. Uygulanan
ekonomi politikaları, ar-
tan üretim ve girdi ma-
liyetleri, istihdam ve lojistik prob-
lemleri, finans sorunları gibi pek
çok sorun, üretim hedeflerimizi, ya-
tırım hedeflerimizi ve sanayinin ge-
leceğini olumsuz etkilemeye devam
ediyor. Biz, yaşadığımız hammadde,

enerji, finans, iş gücü,
ulaşım ve pazar ile ilgi-
li sorunlarımızı her plat-
formda dile getirdik,
getiriyoruz. Tüm bu
olumsuz etkenlere rağ-
men sanayicilerimiz
üretime devam etmek,
sahip olunan bilgi biri-
kimini kaybetmemek
için üstün bir çaba içe-
risinde. Yaşanan tüm
zorluklara rağmen, ya-
tırımlarıyla ekonomik
büyümemize, ihracatı-

mıza ve istihdama katkılarını sürdü-
rerek, ikinci 500 listesinde kendisine
yer bulan tüm firmalarımızı tebrik edi-
yorum. Önümüzdeki yıllarda listedeki
firma sayımızın artmasını diliyo-
rum.” ifadelerini kullandı.
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Ülkeler ve bölgesel/küresel öl-
çekte uluslararası kuruluşlar hemen
her alanda stratejik kalkınma plan-
lamaları yapar ve eylem planlarıyla
da bu hedeflerine yönelik politikalar
geliştirerek bunları gerçekleştirirler.
Bu planlamalar zaman zaman ve
belirli aralıklarla da gözden geçirilir,
eksiklikler veya hedeflere ulaşımda
(varsa) gecikmeler, başarısızlıklar
kapsamlı şekilde değerlendirilerek
üzerlerinde gerekli düzenleme, dü-
zeltme  ve revizyonlar yapılır. Bu
çalışmalar  sadece belirli bir bölge
için   değil ülke ölçeğinde de önem
taşıyan ve kalkınmanın motor güç-
lerinden biri olan turizm gibi alanlar
bakımından daha da  geçerlidir.
Zira turizm   ülke içinde önem taşı-
dığı gibi  dış dünyaya da  yönelik bir
alandır ve dış  dünyadaki gelişme-
lerden, iniş çıkışlardan kolaylıkla et-
kilenebilir ve bunların olumlu/olum-
suz sonuçlarını daima  güçlü
şekilde hisseder.  

Takvime bağlanmış, kısa,orta ve
uzun vadeli kademelendirilmiş ve
sektörlere göre sınıflandırılmış, ay-
rıca bütün turizm paydaşlarının da
katkı ve sorumluluklarının açıkça
kaydedildiği bu stratejik planlama-
ların en önemli ve öngörülen he-
deflere ulaşılmasında en belirleyici
unsurlarının  başında ise, birikim
ve yetenekli insan gücü, kendini
vakfetme, disiplin ve başarı için du-
yulan heyecan gibi sayısal olma-
yan ancak son derece kritik rol oy-
nayan  kriterler gelmektedir. İşte
Denizli’nin belki en önemli avantaj-
ları arasında bunların bilhassa dik-
kate alınması gerekir zira  şehrimi-
zin turizmde önemli bir ülke/bölge
hatta dünya markası olmasına
emek ve katkı verebileceğine inan-
dığımız ve bu yöndeki çalışmala-
rına şahit olduğumuz önemli bir in-
san gücü var. En başta bu insan
gücü önemlidir ve Denizli turizmini
canlandırıp geliştirecek planlama-
larda motivasyon sağlayacak hare-
ket noktalarından biri de bu birikim
olmalıdır. Denizli insanınıneşsiz gi-
rişimci ruhuyla ülke içinde ve dı-
şında başarılara imza attığının her
vesileyle hatırlanması gerekir.

10 asırdır Türk yurdu olan De-
nizli’nin bölgesel/tarihi  konumu iti-
bariyle çekiciliği ve zenginliği İbn-
Batuta’dan Evliya Çelebi’ye birçok
Türk/ yabancı seyyahın eserlerine
de konu olmuştur ve bugün  turizm
potansiyeli dahil her alanda esasen
malumdur. Bütün bu  alanlarda bu-

güne kadar çeşitli çalışmalar da
muhakkak ki yapılmıştır  ancak bu
potansiyelin daha geliştirilip neler
yapılabileceği hususu üzerinde çok
ciddi şekilde durulması gerekiyor.
Şehrimizin bu güç ve potansiyelinin
daha ileri düzeylere taşınabilmesi
yönünde somut  işaret ve sürdürü-
len çalışmalarıgerek Denizli gerek
ilçeleri bakımından görmek ise ger-
çekten büyük memnuniyet vericidir.
Çalıştaylar, konferanslar, toplantı-
lar bu umut verici işaretler arasında
yeralıyor. Bunlardan, örneğin Acı-
payam Belediyesi öncülüğünde
(muhtemelen başka Belediyeleri-
mizin de çalışmaları vardır) geçtiği-
mizi günlerde yapılan “Geleceğin
Planlanması” başlıklı çalıştayda tu-
rizm konusunun da ele alınıp ma-
saya yatırılması turizmin artık sa-
dece merkezden değil çevreden de
bütün paydaşlarla ve eşgüdüm
içinde kapsayıcılıkla sürdürülmesi
anlayışının çok değerli  birgöster-
gesi  olmuştur. Denizli’nin turizm
başarısının anahtarı sadece Pa-
mukkale odaklı bir turizm anlayı-
şından ayrılarak bütüncül yakla-
şımlarla İlimizin  genelini
kucaklayan, hatta daha da ileri gi-
derek mücavir (Muğla, Aydın, Bur-
dur vb. gibi)  İllerimizle eşgüdümlü
çalışmalar, birbiriyle entegre olmuş
programlar geliştirebilmektir.  İlleri-
miz arasında çizilmiş idari   sınırlar
turizm işbirliği için engel teşkil et-
memelidir. Başarı ancak bu çalış-
maların üzerine bina edilebilir.   

Turizm kalkınmasının ve şehrimi-
zin bir dünya markasına dönüşme-
sinin iç ve dış birçok yönü ve görev-
leri vardır. Garsonların eğitiminden,
konukseverliğe, yol işaretlerinden,
otopark sorunlarının çözümünü ka-
dar birbiriyle ilişkili çok sayıda  baş-
lık bulunur. Bütün bunlar ayrı ayrı
çalışmaların konusu olmalıdır. Bu ya-
zımızda ise daha çok dış dünya üze-
rinde durulacaktır. Denizli’nin turizm
gücüne ve bu gücü harekete geçire-
bilecek insan gücünün önemini ön-
celikle vurguladık. Buradan hareketle
dünya turizmi üzerine bazı kısa de-
ğerlendirmelerde bulunmak da ya-
rarlı olacaktır. Diğer ülkeler neler ya-
pıyorlar, turizm bu ülkeler için ne
anlam taşıyor. Bölgesel/uluslararası
turizm örgütleri neler yapıyorlar. Tu-
rizm vizyon ve hedefleri nasıl. Ve bü-
tün bugörünüm  içinde Denizli’nin
yeri ne olmalıdır vb. sorular ve ce-
vapları önem taşıyacaktır.

Devamı yarın...

Ümit YARDIM
Ankara  Kent Konseyi Danışma Kurulu Üyesi 

uLuSLARARASı/BÖLGESEL  KuRuLuşLAR VE tuRİZm.
DEnİZLİ ÜLKE, BÖLGE VE DÜnyA tuRİZmİnDE BİR ÖRnEK

moDELE DÖnÜşEBİLİR mİ. DEnİZLİ BAşARıR... (1)

babistr@yahoo.com

ZA Yi
Organize Sanayi Mahallesi 2.

Kısım Feridun Alpat Cd. No: 16
Honaz Denizli, Adresinde faaliyet
gösteren Kartekstil Sağlık Ürün-
leri Tıbbi Cihaz Satış Merkezine
ait: Sorumlu Müdür Ezgi Hazal

UYGUR ve Satış ve Tanıtım Ele-
manı Neval ŞENÖZEN'E ait kim-

lik Kartları Kaybolmuştur
HÜKÜMSÜZDÜR

İstanbul Sanayi Odası (İSO), Haziran ayında açıkladığı
“İSO Türkiye’nin 500 Büyük Sanayi Kuruluşu-2023”
araştırmasının ardından, “İSO İkinci 500” araştırmasının
sonuçlarını açıkladı. Denizli’de 9 firma listede yer aldı.

HABER MERKEZİ
AK Parti İl Başkanı

Yücel Güngör, Tarım ve
Orman Bakanı İbrahim
Yumaklı’nın bir dizi zi-
yaret ve incelemelerde
bulunmak üzere Deniz-
li’ye geleceğini açıkladı.

Tarım ve Orman Ba-
kanı İbrahim Yumaklı,
bir dizi ziyaret ve incele-
melerde bulunmak üze-
re Denizli’ye geliyor. 2
Ağustos Cuma günü De-
nizli’ye olacak Bakan

Yumaklı’nın programı
henüz netlik kazanmadı.
Müjdeyi, AK Parti İl Baş-
kanı Yücel Güngör ver-
di. Başkan Güngör, “Ta-
rım ve Orman Bakanımız
Sayın İbrahim Yumaklı,
bir dizi ziyaret ve incele-
melerde bulunmak üze-
re 2 Ağustos Cuma günü
Denizlimizi günübirlik zi-
yaret edecek. Programın
detaylarını netleşince bil-
gilendireceğiz” ifadeleri-
ni kullandı.

HABER MERKEZİ
Denizli'de Kırsal Kalkınma Yatı-

rımlarının Desteklenmesi Programı
(KKYDP) kapsamında tarıma daya-
lı yatırımlarının 2023-
2024 yılı başvuru dönemi
hibe sözleşmeleri imza-
lanmaya başladı.

Kırsal Kalkınma Yatı-
rımlarının Desteklenmesi
Programı 'KKYDP' kap-
samında Tarıma Dayalı
Yatırımlarının Desteklen-
mesi 15. Etap 2023-2024
yılı Başvuru Dönemi Hibe
Sözleşmeleri imzalanma-
ya başladı. Kırsal Kalkın-
ma Destekleri kapsamın-
da ilimizde toplam 87 adet proje baş-
vurusu yapılmış olup İl Proje De-
ğerlendirme Komisyonu'nca yapı-
lan değerlendirme sonucunda 25
adet proje, Tarım ve Orman Ba-
kanlığı'na sunulmuştur. 22 adet pro-

je Bakanlık Merkez Değerlendirme
Komisyonu'nca asil olarak değer-
lendirildi. İl Tarım ve Orman Mü-
dürlüğünce hibe almayı hak kazanan

yatırımcılar, Hibe Sözleşmesi imza-
lamaya davet edilerek ilk etapta 11
yatırımcımız ile Müdürlüğümüz Top-
lantı salonunda imza töreni düzen-
lendi.

Hibe Sözleşmesi imza töreninde

Denizli İl Tarım ve Orman Müdürü
Şakir Çınar, ayrıca uygulanacak bu
projelerin Denizli tarımı ve ekonomisi
için önemini belirterek kırsal alanda

gelir düzeyinin yükseltilme-
si, tarımsal üretim ve tarıma
dayalı sanayi entegrasyo-
nunun sağlanması, tarım-
sal pazarlama altyapısının
geliştirilmesi, gıda güvenilir-
liğinin güçlendirilmesi ve ta-
rımsal faaliyetler için gelişti-
rilen yeni teknolojilerin üre-
ticiler tarafından kullanımı-
nın yaygınlaştırılarak üre-
tim maliyetlerini düşürül-
mesinin amaçlandığını ifade
etti. Çınar, hibe desteğine

hak kazanan yatırımcıların hibe söz-
leşmesi sonrasında yatırımlarını ta-
mamlayarak hibe desteğinden ya-
rarlanabileceklerini söyleyerek, ya-
tırımcılara ve Denizli tarımına hayırlı
olmasını diledi.

“ChP yunan sözcülüğüne mi soyundu?”

İso ikinci 500 açıklandı
tarım Bakanı yumaklı

Denizli’ye geliyor

DEniZLi tARımınA 
54 milyonluk destek
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HABER MERKEZİ
Merkezefendi Belediyesi, gençlerin

geleceğine katkıda bulunmak için Yük-
seköğretim Kurumları Sınavı tercih süre-
cinde ücretsiz tercih danışmanlığı sunmaya
devam ediyor.

Eğitime ve öğrencilere her zaman
destek olan Merkezefendi Belediyesi ça-
lışmalarına tüm hızıyla devam ediyor. Geç-
tiğimiz günlerde açıklanan YKS sonuçla-
rının ardından Merkezefendi Belediyesi de
gençlerin doğru tercih yapmasına katkı

sağlamak amacıyla 'Tercih da-
nışmanlığı' hizmeti sunuyor. Uz-
man öğretmenler, tercih yapmak
isteyen öğrencilerle bire bir gö-
rüşmeler yaparak onların ilgi ve
yetenekleri doğrultusunda en uy-
gun tercihleri belirlemelerine yar-
dımcı olacak.

23 Temmuz-27 Temmuz ta-
rihleri arasında Merkezefendi Kül-
tür Merkezi'nde gerçekleştirilen
YKS Tercih Danışmanlığı hizme-
ti, 29 Temmuz-2 Ağustos tarihle-
ri arasında Merkez Kütüphane'de
gerçekleştirilmeye başladı.

ySK tercih danışmanlığı
hizmeti sürüyor

ABDİL YAŞAROĞLU
AK Partili milletvekillerin

imzasını taşıyan sahipsiz sokak
hayvanlarına ilişkin “Hayvanları
Koruma Kanunu’nda Değişik-
lik Yapılmasına Dair Kanun
Teklifi”nin tüm maddeleri,
TBMM Genel Kurulu’nda kabul
edilerek yasalaştı. Düzenleme-
ye göre başıboş sokak köpekleri
toplanacak, bakımevlerine alı-
nacak köpekler kısırlaştırılarak
sahiplendirilecek. 

Köpeklerden insan ve hay-
vanların hayatı için tehlike arz
eden ve bulaşıcı hastalığı bula-
nanlar veteriner hekimler tarafından
ötenazi yapılmasına karar verilecek.
Ayrıca yükümlülüklerini yerine ge-
tirmeyen belediye yetkililerine de 2
yıla kadar hapis cezası verilecek.

“CAN DOSTLARININ 
ÖLDÜRÜLMESİNE 
İZİN VERMEYECEĞİZ”
TBMM’den geçen sokak kö-

pekleri düzenlemesine karşı olduk-
larını ifade eden Denizli Hayvan

Hakları İnisiyatifi Platformu Söz-
cüsüNuray Sürücüoğlu, “Sokak-
larda olacağız ve mümkün oldu-
ğunca sokaktan bu canlıların top-
lanmasına izin vermeyeceğiz. An-
kara’da yapılan eylemler Deniz-
li’de de devam edecek. Meclis açıl-
dığında da yasanın geri çekilmesi
için gerekeni yapacağız. Siyasilerle
de bu konuda görüşmelerimiz ola-
cak. Yargıtaya kadar bu konuyu ta-
şıyacağız. Can dostlarının öldürül-

mesine izin vermeyeceğiz.
Bu konuyla ilgili projelerimiz
var. Denizli’deki belediye
başkanlarımızla birlikte kı-
sırlaştırıp sokağa bırakılma-
sını istiyoruz. Kendi yaşam
alanlarına dönecekler” ifa-
delerini kullandı.

“BUNUN ÇÖZÜMÜ 
ÖTENAZİ DEĞİL”
“Müslümanlıkta bir can-

lıyı öldürmek var mı?” di-
yerek sert çıkan Sürücüoğlu,
“Denizli’de örnekleri çok
fazla. Delikliçınar Meyda-

nı’nda müzik yapan insanlarla yan
yana duruyorlar. Otobüs durakla-
rında yatıyorlar. Kimseye de sal-
dırmıyorlar. Zaten bir köpeğin kar-
nı toksa ve aşılıysa kimseye saldır-
maz. Bunun çözümü ötenazi değil.
Kısırlaştırıp bakımlarını yapıp, do-
ğaya salınmalarını gerekiyor. Böy-
le bir şey olursa bu canlıların ahı
bunlara yetmeyecek. Gidebildiğimiz
yere kadar gideceğiz. Eylemleri-
miz olacak” dedi.

Başıboş sokak köpekleri 
düzenlemesi meclisten geçti

HABER MERKEZİ
Pamukkale Üniversite-

si’nden (PAÜ) bir istifa habe-
ri geldi. Rektör Prof. Dr. Ah-
met Kutluhan, bugüne kadar
Prof. Dr. Fahir Demirkan,
Prof. Dr. İbrahim Kısaç, Prof.
Dr. Bilal Söğüt, Prof. Dr. Mu-
hammet Ensar Yeşilyurt ve
son olarak da Prof. Dr. Dur-
muş Akalın olmak üzere 5
rektör yardımcısıyla yollarını
ayırdı. Geri kalan 2 yardımcı-
dan biri olan Prof. Dr. Necip
Atar da görevinden istifa etti.

Rektör Yardımcılığı gör-

evini bırakan Prof. Dr. Atar,
2020 yılında ‘Üstün Başarılı
Bilim İnsanı Ödülü’, 2018 yı-
lında ‘Genç Bilim İnsanı Ödü-
lü’, 2017 yılında Bilim, Sanat,
Hizmet, Teşvik ve Başarı
Ödülleri kapsamında ‘Yıllık
Yayın Performansı Ödülü’  ve
2015 yılında da ‘Olağanüstü
Katkı Ödülü’ almıştı. Öte yan-
dan Prof. Dr. Atar, geçtiğimiz
yıl Elsevier ve Stanford Üni-
versitesi tarafından açıklanan
Dünyanın En Etkili Bilim İn-
sanları listesinde yer almayı
başarmıştı.

Prof. dr. atar da istifa etti

İBRAHİM ALAYONT
Kamuoyunda büyük tepkilere neden

olan Hayvanları Koruma Kanunu’nda
değişiklik yapılmasını öngören 17 mad-
delik yasa değişikliği teklifi, dün TBMM ge-
nel kurulunda milletvekillerinin çoğunluk
oyları ile onanarak yasalaştı. Cumhuriyet

Halk Partisi Denizli Milletvekili Şeref Ar-
pacı, konuyla ilgili, “Alınan kararı kendi
vicdanlarına bırakıyorum. Bizim sahip
olduğumuz belediyeler alınan kararı ölüm
yönünde uygulamayacaklar. Ayrıca tüm
yükü belediyelere yıkıyorlar. Mali darbo-
ğaza sokmak istiyorlar” ifadelerini kullandı.

Başıboş sokak köpekleri düzenlemesi
tüm maddeleriyle TBMM'de kabul edile-
rek yasalaştı ancak tartışmalarda bera-
berinde geldi. Kamuoyunda büyük tep-
kilere neden olan yasayla ilgili CHP De-
nizli Milletvekili Şeref Arpacı, “Bizim ka-
rarımız ölüm yönünde çalışmalar yapıl-

maması. CHP’li belediyelerde böy-
le bir uygulama olmayacağını CHP
Genel Başkanı Özgür Özel’de söy-
lemişti. Diğer belediyelerde nasıl
olur onu bilmiyorum. Onun takdirini
de vicdanlarına bırakıyorum” dedi.

“BELEDİYELERİN MALİ 
DARBOĞAZA 
GİRMESİNİ İSTİYORLAR”
“Alınan kararla birlikte bütün

yük belediyelerin sırtına yüklendi” di-
yerek tepki gösteren Arpacı, “Hay-
vanların öldürülmesi söz konusu.
Bizlerde yaşatmak istiyoruz. Açıkla-
nan tasarruf paketleri ile birlikte be-
lediyelerin eli kolu bağlanmaya ça-
lışılıyor. Yerel seçimlerde aldıkları
mağlubiyetin bedelini ödetmek isti-
yorlar. Şu anda bu yasayla ilgili tüm
yükte belediyelerin sırtına binmiş du-
rumda. Barınak yapılması isteni-
yor, belediyelerin mali darboğaza

girmesini istiyorlar. 
Bizler Spor Toto’dan ve TRT’den bin-

de 5’lik bir katkı verilmesini teklif ettik an-
cak kabul etmediler” diye konuştu. Açık-
lanan yasaya göre yükümlülüklerini yeri-
ne getirmeyen belediye yetkililerine 2
yıla kadar hapis cezası verilecek.

arpacı: “Bütün yükü
belediyelere yıktılar”

Pamukkale Üniversitesi Rektör Yardımcısı Prof. Dr. Necip Atar, gör-
evinden istifa etti. Rektör Ahmet Kutluhan, şimdiye kadar 5 isimle yol-
larını ayırmıştı. Prof. Dr. Atar, istifa eden 6’ncı rektör yardımcısı oldu.

Başıboş sokak köpekleri düzenlemesi tüm maddeleriyle TBMM'de kabul edilerek
yasalaştı. Buna göre başıboş sokak köpekleri toplanacak ve bakımevlerine alına-
cak köpekler kısırlaştırılacak sahiplendirilecek. Alınan kararı tanımadıklarını ifade
eden Denizli Hayvan Hakları İnisiyatifi Platformu SözcüsüNuray Sürücüoğlu, “So-
kaklarda olacağız. Mümkün olduğunca da sokak hayvanlarının toplanmasına izin
vermeyeceğiz. Müslümanlıkta bir canlıyı öldürmek var mı?” diyerek tepki gösterdi.

HABER
ÖZELÖZEL

HABER
ÖZELÖZEL
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İBRAHİM ALAYONT
Denizli-Antalya Karayolu’nda

yıllardır sürdürülen genişletme,
bakım ve onarım çalışmaları Can-
kurtaran Mevkii’nde vatandaşlar çi-
leden çıkarmaya devam ediyor.
Özellikle yaz aylarında turizm böl-
gelerine de geçiş noktasında yer
alan bölge alternatif yol tartışma-
larının başlamasına da neden oldu.
Özellikle Tavas halkı Denizli ile Kı-
zılcabölük arasındaki 22 kilomet-
relik eski yolun yeniden hayata ge-
çirilmesini istiyor. Mevcut Denizli-
Antalya Karayolu’nun sürücüler
içinde önemli riskler teşkil ettiğini
ifade eden Tavaslılar, Denizli ile Kı-
zılcabölük arasındaki yolun hem
Tavas hem de Denizli için bü-
yük fırsat olduğunu, ayrıca
yolun açılmasının Cankurtaran
yolunun yükünü alacağını öne
sürüyor.

“BÖYLE BİR YOLA 
İHTİYAÇ VAR”
Tavas Belediye Başkanı

Kadir Tatık, ‘Denizli-Kızılca-

bölük yolu’ ile
ilgili kendilerine
talepler geldiği-
ni söyledi. “De-
nizli-Kızılcabö-
lük yolu alter-
natif bir yol
oluşturur” di-

yen Başkan Tatık,
“Açıkçası böyle bir yola
ihtiyaç var. Denizli’de
oturanların alternatif bir
yerleşim alanı bulması;
Kızılcabölük’e, Vakıf’a
ve Karahisar’a ulaşma-
sı ve doğayı da görme-
leri lazım. Karayolun-
dan ziyade benim şah-
sim fikrim bir turizm
yolu olması. Bu bizim
tek başımıza alacağımız
bir karar değil. Kara-
yollarının, Denizli’deki
sivil toplum kuruluşları-
nın ve Denizli’de yaşa-
yan herkesin öngörüle-
ri alınabilir. İnsanların
rahatça gidebileceği bir

turizm yolu çok büyük bir katkı
sağlar. Bize de talepler geliyor,
açıkçası bende böyle bir çalışma-
nın olmasını istiyorum” ifadeleri-
ni kullandı.

“İMAMOĞLU İLE 
GÖRÜŞECEĞİM…”
“Yapılacak alternatif yol Can-

kurtaran yolunu da çok rahatlata-
caktır” diyerek konuya yeşil ışık ya-
kan Başkan Tatık, “Muğla’ya, Ay-
dın bölgesine ya da İnceğiz Kan-
yonu’na gidecekler için bağlantı
yolu olur. Bu istekten ziyade ihti-
yaç haline de gelmeye başladı. Şu
anda tasarruf tedbirleri kapsa-
mında yatırımlarda durmuş du-
rumda. İlerleyen süreçte İstanbul
Büyükşehir Belediye Başkanımız
Ekrem İmamoğlu’ndan destek ala-
bilir ve koordineli bu projeyi ha-
yata geçirebiliriz. Devletimize yük
olmaktansa maliyeti kendimizin
karşılayabileceği bir çalışma ola-
bilir. Bazı görüşmeler yapıyoruz,
gündeme de alıp, girişimlere bu-
lunacağız” dedi.

Tavaslılar ‘denizli-Kızılcabölük’
yolunu istiyor

HATİCE İÇKE 
Dünyanın kekik bankası olan Denizli’de

üreticiler can çekişiyor. Hem rekoltede
hem de kalitede ciddi sıkıntılar yaşanırken,
üreticiler ise destek bekliyor. Tarımda tek
sıkıntı kekikte de yaşanmıyor. Pamuk

üretiminde de söz sahibi olan Denizli’de
fiyatlar üreticiyi bezdirdi. Denizli Merkez Zi-
raat Odası Başkanı Hamdi Gemici, “Ne
yapacağımızı şaşırmış durumdayız. Kekikte
yüzde 50’lere varan verim düşüklüğü
var. Üretici çaresiz durumda… Aynı şekilde

pamukta da mali sıkıntılar baş
gösterdi. Pamuk geçtiğimiz dö-
nemde 25 liradan satılırken,
şu anda fiyatı 18 liraya kadar
düştü. Düşüp çıkıyor, bir den-
gesizlik var. Devletimizin duru-
ma el atması ve destek olması
gerekiyor. Yine primlerde 2-3
senedir aynı durumda. Girdi
maliyetleri sürekli artıyor ancak
verilen primler sabit kalıyor.
Böyle giderse çiftçimiz daha
da zor günler geçirecek” ifade-
lerini kullandı.

Denizli Merkez
Ziraat Odası
Başkanı Hamdi
Gemici, tarım-
sal faaliyetler
hakkında bilgi-
ler verdi. Ke-
kikte rekolte
kaybının
yüzde 50’lere
dayandığını
ifade eden Ge-
mici, pamuk fi-
yatlarının da
düşüşe geçti-
ğini söyledi.

Kekik ve pamuk
üreticisi sıkıntıda

HABER
ÖZELÖZEL

Denizli’de yıllardır bitirilemeyen Cankurtaran yolu çile olmaya devam eder-
ken, özellikle Tavas halkı Denizli ile Kızılcabölük arasındaki 22 kilometrelik
eski yolun iyileştirilmesi ve yapılması hususunda sosyal medyada kampanya
başlattı. Tavas Belediye Başkanı Kadir Tatık, “Bu istekten ziyade ihtiyaç haline
de gelmeye başladı. İnsanların rahatça gidebileceği bir turizm yolu çok büyük
bir katkı sağlar. Böyle bir çalışmanın olmasını istiyorum” ifadelerini kullandı

HABER
ÖZELÖZEL



İBRAHİM ALAYONT
Pamukkale Belediye Başkanı

Ali Rıza Ertemur’un, “Pamukkale
kaçak yapı cenneti haline gelmiş”
sözlerine Mimarlar Odası Denizli Şu-
besi Başkanı Özlem Durdu Kabel,
“Yerel yönetimler oy kaygısı ile bu
duruma göz yumarak sağlıksız ya-
pılaşmanın dolayısı ile sağlıksız
kentleşmenin yolunu açtı. Sadece
Denizli’de değil tüm Türkiye’nin ka-
çak yapı cenneti olduğunu söyle-
yebilirim” dedi.

Pamukkale Belediye
Başkanı Ali Rıza Erte-
mur, Pamukkale’nin ka-
çak yapı cenneti haline
geldiğini ve göreve gel-
diklerinden bu yana ka-
çak yapılarla uğraştıkla-
rını açıklamıştı. Ertemur,
“Git yap hallederiz' mu-
habbetiyle buraya getir-
mişler” diyerek acı tab-
loyu gözler önüne sermişti.

“OY KAYGISIYLA BUNUN 
YOLUNU AÇTILAR”
Mimarlar Odası Denizli Şubesi

Başkanı Özlem Durdu Kabel, De-

nizli’deki kaçak yapı-
laşmayla ilgili Hizmet
Gazetesi’ne açıklama-
larda bulundu. “Ka-
çak yapı cenneti başlı-
ğı olarak internette ara-
ma yaptığınızda aslın-
da bütün Türkiye’nin

kaçak yapı cenneti olduğunu gö-
receksiniz” diyen Başkan Kabel,
“Bu süreç imar barışı ile yasal hala
getirilmişti.Yerel yönetimler oy kay-
gısı ile bu duruma göz yumarak sağ-
lıksız yapılaşmanın dolayısı ile sağ-

lıksız kentleşmenin yolunu açtılar.
Kaçak yapılaşmayı destekleyen bir
diğer unsur ise yapboz tahtasına dö-
nen imar yönetmelikleri ve Deniz-
li Büyükşehir Belediyesi’nin imar
yönetmeliğini çıkarmamış olması.
İlla ki acılar mı yaşanmalı bu ülke-
de. Sağlıklı yapı demek mimar,
mühendis hizmeti almış yapı de-
mektir” ifadelerini kullandı.Kabel
ayrıca, “Kaçak yapılaşmanın tek ça-
resi denetim. Kayıtsız ve şartsız de-
netim tespitlerin karşılığı görmezden
gelmek olmamalı” dedi.
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HABER MERKEZİ
Denizli Büyükşehir Belediyesi Kent

Konseyinin karar alma süreçlerine halkın
katılımının sağlanması ve mahallenin or-
tak ihtiyaçlarının belirlenmesi amacıyla
gerçekleştirdiği “Benim Mahallem” pro-
jesine yeni mahalleler kazandırmak adı-
na Kent Konseyi Başkanı Ali Marım,
muhtarlarla fikir alışverişinde bulundu. 

Denizli Büyükşehir Belediyesi Kent
Konseyi Başkanı Ali Marım,
Merkezefendi ve Pamukka-
le ilçelerinde yerel seçimler-
de seçilen muhtarlar bir ara-
ya geldi. Büyükşehir Bele-
diyesi Nihat Zeybekci Kon-
gre ve Kültür Merkezi’nde
düzenlenen toplantıya, Kent
Konseyi Başkanı Ali Ma-
rım’ın yanı sıra Kent Konseyi
Genel Sekreteri Baran Akın
ve mahalle muhtarları katıl-
dı.  Denizli Büyükşehir Belediyesi Kent
Konseyi’nin halkın karar alma süreçleri-
ne dahilolması, mahallelerin ortak ihti-
yaçlarının belirlenmesi ve mahallenin ya-
şam kalitesinin geliştirilmesi amacıyla ha-
yata geçirilen Benim Mahallem projesinin
yaygınlaştırılması konusunda fikir alışve-
rişinde bulunuldu. 

DAHA KATILIMCI VE 
DEMOKRATİK BİR DENİZLİ İÇİN
Kent Konseyi Başkanı Ali Marım, hal-

kın ihtiyaçları, talepleri ve sorunlarını
Benim Mahallem projesi ile kurulan ma-
halle meclisleri aracılığıyla doğrudan ile-
tebileceğini ifade ederek, “Proje kapsa-
mında kurulan ve yeni kurulacak Mahal-
le Meclislerimiz doğrudan demokrasinin
örneğini inşa edeceğiz. 

Vatandaşlarımızın, muhtarlarımızın
mahallesi ile ilgili sorunları iletmesi, çö-
züme yönelik ortak çalışmaya katılmala-
rı ve karar alma sürecinde yer alması için
her türlü imkanı sunacağız. Daha katılımcı
ve demokratik bir Denizli için Kent Kon-
seyi olarak çalışmalarımıza devam edi-
yoruz” ifadelerini kullandı. 

KEnt KonSEyi
muHtARLARLA

BiR ARAyA GELDi

ABDİL YAŞAROĞLU
Bu yıl 15-18 Ağutos tarihleri arasında

6’ncısı düzenlenecek olan ‘Tavas Zeybek,
Kültür ve Sanat Festivali, birbirinden
ünlü isimleri ağırlayacak. Haluk Levent,
Zakkum ve Tuğçe Kandemir festival kap-
samında Tavas’ta sahne alacak. Tavas Be-
lediye Başkanı Kadir Tatık, “Büyük büt-
çeli olmayan büyük bir festival yapacağız.
Geçen yıl 4 milyon 900
bin lira bütçe ile festival
yapmışlar. Biz 1 lira bile
harcamadan festivali ger-
çekleştireceğiz” ifadelerini
kullandı.

Bu yıl 15-18 Ağustos
tarihleri arasında 6’ncısı
düzenlenecek olan Tavas
Zeybek, Kültür ve Sanat
Festivali, ünlü isimleri
ağırlayacak. Tuğçe Kan-
demir, Zakkum ve Haluk
Levent, festival kapsa-
mında Tavas’ta sahne
alacak.Festival kapsa-
mında 15 Ağustos Per-
şembe günü Emin Mert Boyacıoğlu ile Ha-
san Kavallı, 16 Ağustos Cuma günü Tuğ-
çe Kandemir, 16 Ağustos Cumartesi günü
Zakkum ve 17 Ağustos Pazar günü ise Ha-
luk Levent sahne alacak. Tüm konserler
saat 21.00’de başlayacak ve Bağlar Me-

sireliği’nde gerçekleşecek. Festivalin gün-
düz programı ve detayları ise önümüzdeki
günlerde kesinleşecek.

“BÜYÜK BÜTÇELİ OLMAYAN 
BÜYÜK BİR FESTİVAL 
YAPACAĞIZ”
“Büyük bütçeli olmayan büyük bir fes-

tival yapacağız” ifadelerini kullanan Ta-
vas Belediye Başkanı
Kadir Tatık, “Geçtiği-
miz yıl 4 milyon 900
bin liraya festival yap-
mışlar. Enflasyonun
dolar kurunun bu sevi-
yede olduğu bir nokta-
da belediye bütçesin-
den çıkan para bu. Biz
ise bütçemizden 1 lira
bile harcamadan festi-
val yapacağız. Ünlü
isimleri getirecek ve yö-
resel ürünlerimizi tanı-
tacağız. Sanatçılara
bütçeden ödenek yok.
Sponsorlarımız ve

stantları hazırladık. Beklentileri fazlasıyla
karşılayacak bir festival olacak. Sözleş-
meler yapıldı ve operasyonel çalışmalar
devam ediyor. Tüm Denizlili hemşehrile-
rimizi 15-16-17-18 Ağustos tarihlerinden
Tavas’ımıza bekliyorum” dedi.

tavas’ta festival
coşkusu yaşanacak

“oy KAyGıSıyLA
GoZ yumDuLAR”

HATİCE İÇKE
Aracı olmayan, yada yurt dı-

şından gelen pek çok kişi birkaç gün
kullanabilmek için araç kiralama yo-
luna gidiyor. Ara kiralama sektö-
ründe ise çeşitli yöntemler ile do-
landırıcılık vakaları artmaya başla-
dı. Araç kiralayan firmalar müşte-
rilerini dolandırırken müşteriler de
araç kiralama firmalarını dolandı-
rıyor. Denizli’nin araç kiralama sek-
törünün öncülerinden olan ve 23
yıldır aynı adreste hizmet veren Hu-
zur Rent A Car’ın yöneticisi Ümit
Fışkınlı, uyarılarda bulundu.

“WEB SİTESİ TUZAĞINA 
DÜŞMEYİN”
İnternet dolandırıcılığına dikkat

edilmesi gerektiğini belirten Fış-
kınlı “İnternet siteleri üzerinden,
dolandırıcılar bir firmanın adı al-
tında web sitesi kuruyor. Web site-
sinde arabanın normal kira bedeli-
nin altında bir fiyat ile müşteriye su-
nuyor ve adrese teslim ediyoruz di-
yorlar. Bu tuzağa düştüğünüz za-
manda getirme ücreti, içine benzin
mazot koyma ücreti gibi çeşitli ba-
hanelerle sizden para talep edi-
yorlar. Parayı ibandan gönderdiği-
nizde de engelleniyorsunuz” dedi. 

“ARACIN KASKOSUNA 
DİKKAT EDİN”
Araç kiralarken kaskosunun olup

olmadığına dikkat edilmesi gerek-
tiğini belirten Ümit Fışkınlı“Araç
bir kazaya karıştıktan sonra kasko
buhar olup uçmasın. Müşteriye
araç kiralarlarken aracın kaskosu ol-
duğunu söylüyorlar. Sonrasında
araç kazaya karıştıktan sonra ‘kas-
ko şunu karşılamıyor, kasko bunu
karşılamıyor’ diyorlar. Müşterilerin

araç kiralarken kasko var mı, yok mu
dikkat etsinler.Bazı araç kiralama fir-
maları, siz aracı kiralarken poliçeyi
gösteriyor, birkaç gün sonra da o po-
liçeyi iptal ettiriyor. Araç sahibi yada
firmanın sahibi kim ise, e-Devleti’ne
girip aracı sorgulatabilirsiniz. Ben
bunu yaşadım, gurbetçi bir müşte-
rimiz geldi, poliçeden kestim gös-
terdim, e-Devletten bakmak istedi,
baktı kaskosu olduğunu gördü. İçi ra-
hatladı” şeklinde konuştu.

“ARABAYI KİRALARKEN 
FOTOĞRAF ÇEKİN”
Müşterinin ve araç kiralayan

firmanın, kiralanan aracının her
detayının fotoğrafını çekmesi ge-
rektiğine dikkat çeken Fışkınlı “Ara-
bayı alırken müşteri veya kiralayan
arabanın tüm detaylarının fotoğra-
fını çekip birbirleri ile anında pay-
laşmalılar, bir kusur olduğunda iki-
sinde de görünüyor. Araç geri gel-
diğinde bir hasar varsa fotoğraflar
karşılaştırdığımızda her şey ortaya
çıkıyor. Aracı kiraya veren kişi çek-

mese de aracı kiralayan kişi mutlaka
aracın fotoğraflarını çekmesi la-
zım” dedi.

“İMZALANAN 
SÖZLEŞMEDE SENET 
İMZALARKEN 
DİKKAT EDİN”
“Kimse kimseye karşılıksız söz-

leşmesiz araç vermez” diyen Ümit
Fışkınlı“Bizim kira sözleşmemizde
açık açık tüm maddeler yazıyor. Alt
kısmında da senet kısmı var. Müş-
teri bazen bu açık senedi gördüğü
zaman imzalamak istemiyor haklı
olarak. Bazı firmalar bu senedi ka-
patıyor, sözleşmenin içine senet
içerecek madde koyuyor. Müşteri
senet imzalamadığını düşünüyor
ama kira sözleşmesini imzalarken
senet imzalıyorsun. Bizdeki sistem,
müşteri aracı getirdiğinde aracın hiç-
bir sıkıntısı yoksa biz senedi yırtıp
veriyoruz. Müşterinin yediği trafik
cezalarının tümü bizim kullandığı-
mız sistemden direk müşterinin ad-
resine gidiyor. Bazı firmalar mer-
diven altı çalıyorsa o senedi geri ver-
mez. ‘Bir ay içinde gel al’ der, bir ay
içinde seni icraya verir veya sen git-
tikten sonra senin imza taklidinde
başka bir sözleşme düzenliyor. Sen
aracı teslim etmeye geldiğinde se-
nedi yırtıp sana verir ve sen o senin
imzaladığın senet sanırsın, ama se-
nin senedin orada duruyordur.
Seni icraya verirken de yakalan-
mamak için iş yeri ile alakası ol-
mayan başka bir şahıs üzerinden
seni icraya verir. Sen şikayetçi ol-
duğun zaman dava açan kişi de
sana elden para verdiğini ve sen
ödemediğin için seni icraya verdi-
ğini söylüyor. Biz müşterilerimiz
tarafından dolandırılmıyoruz. Bizim
çalışma sistemimizde yoldan geçe-
ne araba vermek yok. Bizim şart-
larımız var, o şartlara uyarsa öyle
araç kiralaması yapıyoruz. Önceli-
miz tabi ki tanıdıklar, daha çok ta-
nıdıklarımızın tavsiyesi ile gelenle-
re yada müşterimizin tavsiyesi ile ge-
lenlere araç kiralama yapıyoruz. Sa-
bıka kaydı, icra dosyası, dava dos-
yası, sigortası uzun süredir aktif mi
ya da bağ-kur var mı bunlara ba-
karız. Müşteri bazen aracı kiralıyor,
kiralama sürecini uzatmak istiyor.
Uzattıktan sonra maaşının yatma-
dığını yada ATM’den para çekip ge-
leceğini söylüyor, gidiyor ve bir
daha gelmiyor” şeklinde konuştu.

HABER
ÖZELÖZEL

Araç kiralarken dikkat edin!

DoLAnDıRıLmAyın
Son dönelerde araç kiralamada müşteri yada kiralayan firma tarafından do-
landırma olayları arttı. Artan dolandırıcılık olaylarının can yaktığını ifade eden
sektör temsilcisi Ümit Fışkınlı, araç kiralayanların başta kasko olmak üzere
imzalanan senetlere ve sözleşmeye dikkat edilmesi gerektiğini söyledi.

HABER
ÖZELÖZEL
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Sahibinden
1991 Toros
LPG’li
Yük görmemiş
Temiz 
199.000 TL
0 532 317 53 11

oToMoTiV

Sahibinden
2014 Seat İbiza
1.4 LPG’li
146 bin km
Değişen yok 
3 parça boya
575.000 TL
0 532 769 19 85

oToMoTiV

Sahibinden
Audi A6 Sedan 

2.0 TdI  
2008 model dizel
otomatik, 101 bin km 
İlk sahibinden Siyah 
Değişen yoktur, 
4 parça boyalıdır 
1.010.000 tL 
0 532 214 89 22

oToMoTiV

Sahibinden
asmalıevlerde 

1+1 Kiralık apart eşyalı
0 533 391 38 33

TEV Denizli Şubesi
Adres: Çaybaşı Cad. No.32 

Küçüksaray Apt. Zemin Kat D.2
20010 Denizli / TÜRKİYE

Telefon: (0258) 264 65 99 
264 64 90 - 262 33 63

E-Posta: denizli@tev.org.tr

ELEmAn ARAnıyoR
Bünyemizde görevlendirilmek üzere imalat ustaları, 

kaynakçılar ve yardımcı personeller alınacaktır. 
Ücret dolgundur.  tüm sosyal haklar mevcuttur. 

müracaatlar şahsen firmamıza yapılacaktır. 
tel: 0553 217 35 41 

GSD çelik yapı İnşaat 
Adres: izmir yolu üzeri, Beylerbeyi mevkii

(volvo akça karşısı) Denizli

Denizli'nin muhtarları konuşuyor

HATİCE İÇKE
Denizli’nin Merkezefendi İlçesine

bağlı Gerzele Mahallesi’nde 2019 ye-
rel seçimlerinde sandıktan zaferle çıkan
Kemal Ermiş, yeni dönemde yapaca-
ğı projelerle ilgili ipuçları verirken,
mahallelinin sorunlarından da bah-
setmeden geçemedi. 7’den 70’e tüm
mahalle sakinleriyle iç içe yaşayan ve
Gerzele Mahallesi’nin sorunlarına çö-
züm olan Ermiş, “Muhtar olmadan
önce Avrupa’ya çıkmıştım. Orada bir
düzen gördüm, her şey yerli yerin-
deydi. Burada ise o düzenin eksikliği-
ni görüyorum. Niye Gerzele de olma-
sın diye düşünüyorum. İnsanın bunları
önce kendi mahallesinde, kendi ya-
şadığı yerde yapması gerekiyor. 25 yıl-
dır burada oturuyoruz. Mahallemizdeki
sorunları görüyorduk ve biliyorduk.
2019 yılında muhtar olduktan sonra ilk
işim temizlik ve düzen oldu. Sosyal
medyada mahallemizin sayfasını ve
grubunu oluşturduk. Mahallemizden
vefat edenleri, esnaflarımızın kam-
panyalarını, yeni açılan iş yerlerini
yada duyuruları buradan paylaşıyoruz.
Esnaflarımız ve mahallemiz ile iç içe ça-
lışıyoruz. Halkımızla sürekli diyalog ha-
lindeyiz. Özellikle milli bayramları-
mızda fener alayları düzenliyoruz ve et-
kinlikler yapıyoruz” dedi.

EKSİK YOK, PROJE ÇOK
Bugüne kadar yaptıkları çalışma-

lardan bahseden Ermiş, “İlk döne-
mimde elektrik hatlarını yer altına
çektik. İnternet sağlayıcılar ile görüştük

ve en uygun olanını mahallemize ge-
tirdik. Belediyelerimizin destekleriyle
mal sahiplerimizin de izinleri ile met-
ruk binaları yıkmaya başladık. Meydan
çalışması başlattık ve çok güzel bir mey-
danımız oldu.100. Yıl Parkımızı açtık
ve mahallemiz nefes aldı. Pazaryeri so-
rununa neşter vurduk. 15 bin nüfuslu
mahalleye pazaryeri kazandırmamız
gerekiyordu. Belediyemizin desteğiy-
le pazar yerimizi yaptık ve aynı za-
manda sosyal tesis olarak kullanıyoruz.
Hafta içi otopark, hafta sonu sünnet,
mevlit, kına gecesi gibi etkinlikler ya-
pılıyor. Mahallelinin en büyük sorun-
larından biri de; bankamatikti. Yaptı-
ğımız görüşmelerle 6 bankanın ban-
kamatiğini mahallemize getirdik. Fark-
lı noktalara dağıtılan bankamatikler bü-
yük kolaylık sağladı. Kadınlarımız için
Halk Eğitim Merkezi ile iş birliği için-
de; resim, sanat, tel kırma, rölyef, taş
baskı, örgü ve dikiş kursları gibi çeşit-
li kurslar açtık. İş insanlarımızın des-
teğiyle halk eğitim merkezine makinalar
aldık. Şuana kadar yaklaşık 300 kişi
oradan kendi üretim yapabilecek po-
zisyonda mezun oldular. Mahallemiz;
sosyalliğiyle, temizliği ve güzelliğiyle ay-
rıcalıklı bir bölge haline geldi” ifade-
lerini kullandı.

“HER AKŞAM SÜLALECEK 
MAHALLEMİZE 
GELİYORLAR”
Gerzele Mahallesi’nin en büyük

sorununun ‘domuzlar’ olduğunu be-
lirten Ermiş, “Her akşam sülalecek ma-

hallemize geliyorlar. Bu bölge ‘domuz
deresi’ olarak geçiyor. Böyle de bir ger-
çeklik var. Bu sorunun çözülmesi de
epeyce maliyet istiyor. 

Askeri yoldan başlayan ve Yenişe-
hir Mahallesi’ne kadar uzun bir bölgede
domuzlar çevreye zarar veriyor. Şim-
dilik domuzlarla mahalleli arasında
bir bağ var, birlikte geçiniyoruz. Şu ana
kadar bir saldırı olmadı ancak çöpleri
karıştırıp, çöp bidonlarını dağıtıyorlar.
Bizde çözüm için çelik konteynerler ya-
pıyoruz.” diye konuştu.

ERMİŞ’İN PROJESİ 
GENÇLERE UMUT OLACAK
Gerzele Mahallesi için hayata ge-

çirmek istediği vizyon projesi hakkın-
da da bilgi veren Ermiş, “Önemli bir
projemiz var. Hayata geçirmek istiyo-
ruz ama geçirebilir miyiz? Bilmiyorum.
Tek kişi ile olacak bir iş değil. Yürüyüş
yolumuzun altında yüz bin metrekarelik
bir alan var. Bu alan geçmiş dönem-
lerde yol yapım çalışmaları sırasında
mahallelinin bahçelerinden, arazile-
rinden geçmiş. Yolun geçtiği alanda
hissesi bulunan kişilere tahsis edilmiş.
Tapuda bu alan ağaçlandırma bölge-
si geçiyor. İmara açılan bir yer değil.
Hisse sahiplerine paraları belediye ta-
rafından ödenip kamulaştırma yapıl-
ması gerekiyor. Ancak belediye bu ka-
mulaştırma işlerini yapamaz çünkü
çok yüksek maliyetli iş. 

Mal sahipleri görüşerek, bu alanı
zeytinlik yapmak istiyoruz. Bölgeye
yüzlerce zeytin ağacı dikilebilir ve bir-
kaç yıl içinde hasat yapılabilir. Bir bu-
rada bir vakıf kurmak istiyoruz. Emek-
li öğretmenlerimizi başına koymak is-
tiyoruz. Vakfımızın amacı, zeytinler
toplanacak zeytinyağına dönüşecek
veya zeytin olarak satılacak. 

Buraya gelen gelirlerimizle vakıf va-
sıtasıyla durumu iyi olmayan öğrenci-
lerimize burs, eşinden ayrılan maddi
zorluklar yaşayan kadın ve erkeklere
maddi destek sağlamak istiyoruz. Bu iş
mahalle sakinlerimiz ile olacak bir iş.
Biz belediyelerimizden iş makinesi ta-
lebinde bulunacağız. Bölgenin düzen-
lenmesi, çukur kazılması için, temiz top-
rak talebinde bulunacağız. Ondan
sonra mahalle sakinlerimize “Bakalım
herkesin kaç fidanı olacak?’ diyeceğiz.
Oraya kaç fidan sığacaksa mahalle sa-
kinlerimiz ile beraber dikeceğiz” ifa-
delerini kullandı.

“GERZELE SON DURAK 
BİR MAHALLE”
Denizli’nin en çok tercih edilen

mahalleleri arasında yer alan Gerze-
le’nin neden tercih edildiğine dair de
düşüncelerini paylaşan Muhtar Er-
miş, “Önceki dönem ve yeni dönem
belediye başkanlarımız mahallemiz-
de oturuyor. Bunun yanı sıra, birçok
kurum müdürümüz, öğretmenlerimiz,
üniversitede öğretim görevlilerimiz, iş
insanlarımız, Denizli’nin önde gelen
isimleri… Hepsi Gerzele’de hayatını
sürdürüyor. Burası son durak… Sabah
mahalle sakinlerimiz diğer mahallele-
re geçerek iş yerine ulaşıyor. Buraya
gelen ise başka bir yere gidemez.Ma-
hallemizin nüfusu 15 bin ancak ma-
hallemizdeki okullarımızda başarılı

okullar. İkametlerini mahallemizde
oturan annelerinin babasının yanına
alıp, kendileri başka mahallede otu-
rurken çocuklarını bu mahallede oku-
tan ailelerde var. 

Bu bir tek bizim mahallemizin so-
runu değil tabi ki. Türkiye’nin her ye-
rinde var bu durum. Gerzele Mahallesi,
konum olarak, hava olarak cazip bir
yer. En önemli sorun deprem sorunu.
Başka mahallelerde yüksek şiddetle his-
sedilen deprem bizim mahallemizde
çok az hissediliyor yada hiç hissedil-
miyor. Zemin çok sağlam bir zemin, bu
nedenle insanların tercih sebebinden
bir tanesi” dedi.

Gerzele ‘ERmiş’ 
ile fark yaratıyor
Denizli’de ‘muhtarların sesi’ olan Hizmet Gazetesi’nin; ‘Denizli’de Muhtarlar Konu-
şuyor’un konuğuGerzele Mahalle Muhtarı Kemal Ermiş oldu. 2019 yılından bu yana
Gerzele de ayak basmadık yer bırakmayan ve mahalle sakinleri için gecesini gündü-
züne katan Ermiş, hayata geçirmeyi planladığı projelerini ve sorunlarını dile getirdi.
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BuLmAcA çÖZÜmLERİ

SPOR SERVİSİ
Bilyoner ana sponsorluğunda 16

ilde düzenlenen Türkiye’nin resmi halı
saha ligi olan Rakipbul’da Denizli şam-
piyonu belli oldu. Caddespor finalde
Yetyurtspor’u 7-1 mağlup ederek sezonu

zirvede bitirdi.
Türkiye’nin en büyük halı saha ligi

olan BilyonerRakipbul Ligi’nde heyecan
devam ediyor. Denizli’nin de içinde ol-
duğu 16 ilde heyecan katsayısı her ge-
çen hafta daha artarak devam ediyor.

Denizli’de 95 takımın
mücadele ettiği turnu-
vada finalde Yetyurts-
por’u 7-1 mağlup eden
Caddespor şampiyon
oldu. Ümit Fışkınlı, Do-
ğukan yıldız ve Azad
Polat liderliğinde rakip-
lerini saf dışı bırakan ve
kupaya uzanan Cad-
despor, üst üste 2’nci
şampiyonluğunu elde
ederek Denizli’de rakip-
siz olduğunu bir kez
daha kanıtladı.

HABER MERKEZİ
Denizli Sporcu Eğitim Merkezi

sporcuları 25-28 Temmuz tarihleri
arasında Ordu'da yapılan U-13 Gre-
koromen Güreş Tür-
kiye Şampiyonasın-
dan başarılı sonuç-
larla döndü. 68 kilo-
gramda mindere çı-
kan Orhan Eymen
Taşçı ile 41 kilo-
gramda yarışan Der-
viş Mehmet Bozkurt
sıkletlerinde rakipleri-
ni geçerek Türkiye
Şampiyonu oldu. 30
kilogramda mindere

çıkan Baturay Mert Komutoğlu, Tür-
kiye ikincisi olurken, 78 kilogramda
Hüseyin Çetkin ve 44 kilogramda
Musa Şahin bronz madalya kazandı.

Ata sporumuz güreşte Denizlili spor-
cuları elde ettikleri başarıdan dolayı
kutlayan Denizli Gençlik Spor İl Mü-
dürü Ömer İlman, genç güreşçilerin

sistemli ve disiplinli çalış-
malarının başarıyı berabe-
rinde getirdiğini
söyledi.Sporcu Eğitim Mer-
kezinde öğrenci sporcula-
rın yatılı olarak her türlü ih-
tiyaçlarını karşılandığını söy-
leyen İlman, “Diyetisyen gö-
zetiminde beslenmeleri, din-
lenmeleri, teorik dersleri,
antrenmanları ve nezih bir
ortamda konaklamalarını
sağlıyoruz” dedi.

Denizli'li sporcular U-13 Grekoromen Güreş Türkiye Şampiyo-
nasında Ordu'da mindere çıkan Denizli Sporcu Eğitim Merkezi
sporcuları iki altın, bir gümüş ve iki bronz madalya ile döndü.

denizlili pehlivanların
sırtı yere gelmiyor

2024 Paris Olimpiyatları’nda Tür-
kiye, ilk madalyasını okçulukta kazan-
dı. Okçuluk Erkek Milli Takımı, yarı fi-
nalde ev sahibi Fransa’ya beraberlik
atışları sonucunda merkeze yakın ok
farkıyla 5-4 mağlup olarak bronz ma-
dalya maçına çıktı. Bu turda Çin ile kar-

şılaşan milliler, rakibi karşısında etkili bir
oyun sergileyerek mücadeleden 6-2 ga-
lip ayrıldı ve Türkiye’ye ilk madalyası-
nı kazandırdı. Bu madalya ayrıca Ok-
çuluk Erkek Milli Takımı’nın olimpi-
yatlarda kazandığı ilk madalya olarak
tarihe geçti. İHA

okçularımız tarih yazdı

Paris 2024 Olimpiyat Oyunla-
rı’nda Şevval İlayda Tarhan ve Yu-
suf Dikeç’ten oluşan 10m Havalı
Tabanca Karışık Takımı, finalde
Sırbistan’a 16-14 mağlup olarak
olimpiyat ikincisi oldu.

Paris 2024 Olimpiyat Oyunla-
rı’nda Şevval İlayda Tarhan ve Yu-
suf Dikeç’ten oluşan 10m Havalı
Tabanca Karışık Takımı, Chate-
auroux Atıcılık Merkezi’nde ger-
çekleştirilen 10 metre havalı ta-
banca karışık kategorisinin fina-
linde DamirMikec ve ZoranaAru-
novic’in bulunduğu Sırbistan’la
karşılaştı. Milliler, rakibine 16-14
kaybederek olimpiyat ikincisi oldu.
Gümüş madalya elde eden takım,
Türkiye’ye atıcılık branşındaki ilk
madalyasını kazandırdı. İHA

AtıcıLıKtA iLK yAşAnDı
RaKiPBul’da şaMPiyon

CaddesPoR TaKıMı oldu
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SPOR SERVİSİ
Denizlispor Başkanı Ahmet Yalın

Yıldırım daha önce sert ifadelerle
eleştirdiği Denizli Büyükşehir Beledi-
ye Başkanı Çavuşoğlu’na son basın
toplantısında teşekkür etti. 

Denizlispor ile Denizli Büyükşehir
Belediyesi arasındaki buzlar eridi. De-
nizlispor Başkanı Ahmet Yalın Yıldırım,
belediyenin yeniden destek sağladığını
belirterek, Büyükşehir Belediye Baş-
kanı Bülent Nuri Çavuşoğlu’na te-
şekkür etti. “Denizlispor, Denizli hal-
kına aittir. Denizli halkının da temsil-
cisi Denizli Büyükşehir Belediyesi’dir”
diyen Yıldırım, “ Bu sebepten dolayı
Denizlispor ve belediye bir bütündür.
Beraber hareket etmek durumundadır.
Daha önceki kötü yönetimlerin, basi-
retsizlikleri, su istimalleri hem iş in-
sanlarını hem belediyeyi hem de maa-
lesef taraftarları takımdan uzaklaştır-

mıştır. Biz yönetime gelirken bunları bi-
liyorduk” ifadelerini kullandı. 

“ALTYAPI KONUSUNDA 
İŞBİRLİĞİ İÇİNE GİRDİK”
Denizli Büyükşehir Belediyesi ile

altyapı konusunda yeni bir proje baş-
lattıklarını belirten Başkan Yıldırım, de-
taylarını şu şekilde anlattı; “En önem-
li konuda işbirliği içine girdik. Beledi-
ye bir proje başlattı. 

Ücretsiz spor okullarında geniş
kapsamlı bir tarama yapacağız. Yapı-
lacak turnuvalar, faaliyetler sonunda
yetenekli çocuklar, kulüp bünyesine
dâhil edilecek. Buda bizim için çok
önemli bir kaynak, çok önemli bir de-
ğer. İletişim kanallarını açık tutmalarını
rica ediyoruz. Birlik ve beraberliğin ol-
duğu yerde sorun ne kadar büyük
olursa olsun, üstesinden gelebileceği-
mize inanıyoruz”

İBRAHİM ALAYONT
Denizlispor’a kaynak

ve yatırımcı arayışını sür-
düren Kulüp Başkanı Ah-
met Yalın Yıldırım, ilk te-
masını yurtdışından yatı-
rımcılarla sağladı.SFCA
İsviçre yatırım fonu ile
Haluk Ulusoy Tesisle-
ri’nde bir araya gelen Baş-
kan Yıldırım, mali an-
lamda yeterlilik tabloları-
nı sundu ve proje ortaklı-
ğı konusunda görüşme
yapıldı.

“UMUT IŞIĞI 
GÖRMESELER 
GELMEZLERDİ..”
“İsviçre yatırım fonu ile

görüştük” diyen Başkan

Yıldırım,  Bütün evrakları-
mızı, bütün bilgilerimizi ver-
dik. İncelediler. Bir umut,
bir ışık görmeseler buraya
kadar gelip, görüşmezlerdi.
Onlarla görüşüp şirketleş-
me, projeler, her şeyi an-
latacağız. Bunun gibi birçok
yer ile de görüşmeye de-
vam ediyoruz. İnşallah bir
tanesinden olumlu sonuç
alıp yolumuza devam ede-
ceğiz. Tek ihtiyacımız olan
şey biraz maddi kaynak.
Onun dışında hiçbir şeye
ihtiyacımız yok. Tüm so-
runları, sıkıntıları temizlemiş
durumdayız. Bundan son-
ra her şey çok bilimsel,
şeffaf ve hesap verilebilir
durumda” dedi.

Denizlispor’da bir tara�an kaynak
arayışı sürürken diğer yandan şir-
ketleşme konusunda da gelişme-

ler yaşanıyor. Kulüp Başkanı
Ahmet Yalın Yıldırım, SFCA İsviçre

yatırım fonu ile bir araya geldi.

iSViÇRELi YATIRIM FONU
DENiZLiSPOR iÇiN GELDi

yıldırım’dan çavuşoğlu’na teşekkür


